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Tisztelt Elnök Asszony!

Budapest, 2005 . február 1 .

„Miért szüntették meg a csökkent munkaképességű emberek foglakoztatóinak
támogatását?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Draskovics
Tibor pénzügyminiszterhez . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Választókerületem polgárai érdeklődését tolmácsolva, tisztelettel kérdezem Öntől : miért
szüntették meg a csökkent munkaképességű emberek foglakoztatóinak támogatását? Mit
kíván tenni a kormányzat, az így utcára került munkavállalók segítése érdekében?

Várom megtisztelő válaszát .

Farkas Sándor
Fidesz- Magyar Polgári Szövetség
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